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§ 280/2023   Dnr: KS 2023–265 

Medfinansiering GC-väg i Torestorp 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  

Marks kommun avser teckna medfinansieringsavtal med Trafikverket avseende den 

av regionen prioriterade cykelvägen i regional transportinfrastrukturplan sträckan 

Skolbacken - Solbergavägen i Torestorp. 

Kostnad för medfinansiering, 8,45 mnkr, omhändertas i budgetprocessen       

2025–2026. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

 

______________________  ______________________  

Ulf Dahlberg (S)   Tomas Ekberg (M)  

Ordförande    Justerare 

Ärendet 

Västra Götalands regionstyrelse har beslutat om prioriterade cykelvägar där bland 

annat utbyggnad av gång- och cykelväg i Torestorp ingår. Om kommunen tecknar 

medfinansieringsavtal står regional infrastrukturplan för 100 procent av 

vägplanekostnader och produktionskostnader fördelas 50 procent vardera mellan 

kommun och regional infrastrukturplan. I den av kommunfullmäktige antagna 

trafiksäkerhetsplanen för Marks kommun finns GC-väg i Torestorp upptagen med 

prioritet 1. Teknik- och servicenämnden har behandlat frågan och ser behov av att 

prioritera sträckan men saknar driftsmedel för kostnaden som uppskattas till cirka 

10-13 mnkr.  överlämnas till kommunstyrelsen för ställningstagande. 

Ärendets behandling 

Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 6 november 2023. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunen avser inte att medfinansiera GC-vägen i Torestorp. Detta då det saknas 

driftmedel både 2023 och 2024 för att medfinansiera med uppskattad kostnad om 

10–13 mnkr.  

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 
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Dagens sammanträde 

Tjänsteförrättande ekonomichef Lena Arvidsson redogör för ärendet. 

Ärendet diskuteras.  

Ledamöternas förslag till beslut 

Lena Ferm Hansson (C) föreslår följande: 

Marks kommun avser teckna medfinansieringsavtal med Trafikverket avseende den 

av regionen prioriterade cykelvägen i regional transportinfrastrukturplan sträckan 

Skolbacken - Solbergavägen i Torestorp. 

Kostnad för medfinansiering, 8,45 mnkr, omhändertas i budgetprocessen       

2025–2026. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar arbetsutskottet om Lena Ferm Hanssons (C) förslag till beslut 

kan antas, och finner att så sker.  

Ordföranden frågar arbetsutskottet om paragrafen kan förklaras omedelbart 

justerad, och finner att så sker. 

Beslut skickas slutligt till 

Teknik-och servicenämnden  

_______________ 
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§ 281/2023   Dnr: KS 2022–536 

VA-taxa 2024 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  

VA-taxan höjs 2024 med 7,0 procent jämfört med 2023 års nivå.  

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

 

______________________  ______________________  

Ulf Dahlberg (S)   Tomas Ekberg (M)  

Ordförande                                        Justerare  

Reservation 

Tomas Ekberg (M) och Anders Lilliestam (M) reserverar sig mot beslutet. 

Ärendet 

Teknik- och servicenämnden beslutade den 12 oktober 2023, § 166/2023, att höja 

VA-taxan med 7,0 procent 2024, från 2023 års nivå. Sedan tidigare finns ett beslut 

från kommunfullmäktige, den 15 juni, § 119/2023, att höja taxan med 5,0 procent. 

Den ytterligare höjningen med två procentenheter hjälper till att stärka VA-

verksamhetens ekonomi 2024 med 1,6 mnkr.   

Ärendets behandling 

Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 6 november 2023. 

Förvaltningens förslag till beslut 

VA-taxan höjs 2024 med 7,0 procent jämfört med 2023 års nivå.  

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Ledamöternas förslag till beslut 

Tomas Ekberg (M) föreslår följande:  

VA-taxan höjs 2024 med 5,0 procent jämfört med 2023 års nivå.  

Lena Ferm Hansson (C) föreslår följande: 

VA-taxan höjs 2024 med 7,0 procent jämfört med 2023 års nivå.  
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Beslutsgång 

Ordföranden sammanfattar diskussionen och konstaterar att det finns två förslag; 

Tomas Ekbergs (M) förslag och Lena Ferm Hanssons (C) förslag. Ordföranden 

ställer Tomas Ekbergs (M) förslag mot Lena Ferm Hanssons (C) förslag, och finner 

att arbetsutskottet antar Lena Ferm Hanssons (C) förslag. 

 

Ordföranden frågar arbetsutskottet om paragrafen kan förklaras omedelbart 

justerad, och finner att så sker. 

 

Reservation 

Tomas Ekberg (M) och Anders Lilliestam (M) reserverar sig mot beslutet. 

 

Beslut skickas slutligt till 

Teknik- och serviceförvaltningen  

_______________ 

  


